

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 22 September 2026

التاريخ: ٢٢ سبتمبر ٢٠٢٦م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Subject: Asyad Shipping Welcomes First of Two Kamsarmax Vessels to its Dry Bulk Fleet

الموضوع أسياد للنقل البحري ترحب بأولى ناقلتي كامسارماكس المنضمتين إلى أسطولها لنقل البضائع الجافة

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to announce the successful delivery of **Ain Al Sarooj**, the first of two Kamsarmax dry bulk carriers acquired by the Company. The vessel has commenced a one-year time charter and will immediately contribute to the Company's revenue generation.

يسر شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. أن تعلن عن استلام السفينة **عين الساروج** بنجاح، وهي الأولى من بين ناقلتي البضائع الجافة من فئة كامسارماكس اللتين استحوذت عليهما الشركة. وباشرت السفينة عملياتها بموجب عقد تأجير زمني لمدة عام واحد، مما سيمكنها من المساهمة فوراً في تحقيق إيرادات للشركة.

Her sister vessel, **Ain Al Thawarah**, is expected to be delivered by the end of November 2026 and has already secured employment under a two-year time charter.

ومن المتوقع استلام السفينة الشقيقة **عين الثوار** بحلول نهاية شهر نوفمبر ٢٠٢٦، وقد تم بالفعل تأمين تشغيلها بموجب عقد تأجير لمدة عامين.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer, commented: "With the addition of the vessels **Ain Al Sarooj** and **Ain Al Thawarah**, Asyad Shipping's Dry Bulk segment will consist of 18 owned vessels, and a carrying capacity exceeding 3 million DWT. This owned fleet is further supplemented by vessels chartered in from the market. Our dry bulk fleet comprises a diverse mix of VLOC, Newcastlemax, Baby-Cape, Kamsarmax and Ultramax vessels- one of the largest and diverse in the region- allowing us to serve our customers and establish our global presence."

كما أفاد الرئيس التنفيذي / الدكتور إبراهيم النظيري بـ: "ان بانضمام السفينتين **عين الساروج** و**عين الثوار**، سيضم قطاع البضائع الجافة لدى أسياد للنقل البحري ١٨ سفينة مملوكة، بطاقة استيعابية تتجاوز ٣ ملايين طن من الحمولة الساكنة (DWT). كما يتم تعزيز هذا الأسطول المملوك بسفن إضافية تستأجرها الشركة من السوق. ويضم أسطولنا لنقل البضائع الجافة مزيجاً متنوعاً من السفن من فئات ناقلات الحديد العملاقة ونيوكاسل ماكس وبيبي كيب وكامسارماكس وألتراماكس، ليعد من أكبر وأكثر الأساطيل تنوعاً في المنطقة، بما يعزز قدرتنا على خدمة عملائنا وتوسيع حضورنا العالمي."

As previously announced, the Company signed the agreement on the 22 April 2026 to purchase the two second-hands vessels built in 2023 for total consideration of approximately ~~28~~ 28 million. They each have a capacity of 85,000 deadweight tonnage.

وكما تم الإعلان سابقاً، وقّعت الشركة بتاريخ ٢٢ أبريل ٢٠٢٦ اتفاقية لشراء هاتين السفينتين، اللتين تم بناؤهما في عام ٢٠٢٣، بقيمة إجمالية تقارب ٢٨ مليون ~~دولار~~ دولار. وتبلغ الطاقة الاستيعابية لكل سفينة نحو ٨٥ ألف طن من الحمولة الساكنة (DWT).

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory



مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع

Enquiries
Investor Relations Asyad Shipping
Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:
علاقات المستثمرين - أسياد للنقل البحري
IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين:

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول: ASCO)، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. ويفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالمياً (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عاماً، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.